

# WAIVER

All players and coaches participating in the Jr. NBA Global Championship Canada Regionals will be required to sign a waiver. This waiver will be distributed to qualifying teams and must be submitted to the PTSO, Canada Basketball and NBA Canada at least 2 weeks prior to competition.

Additionally, all athletes and coaches will need to have a valid passport in order to compete in the Jr. NBA Global Championship.

Send completed waivers to the following emails, along with your PTSO, at the appropriate time.

Canada Basketball:

NBA Canada:

Dawn Smyth: dsmyth@basketball.ca

Jonathan Chang: jchang@nba.com

Danielle Emmons: demmons@basketball.ca

Tiffany Lai: tlai@nba.com

## **JR. NBA GLOBAL CHAMPIONSHIP TOURNAMENT PARTICIPATION RELEASE AND WAIVER OF LIABILITY AND INDEMNITY AGREEMENT**

**PARTICIPANT: PLEASE READ CAREFULLY BEFORE SIGNING. THIS DOCUMENT HAS LEGAL CONSEQUENCES AND WILL AFFECT YOUR LEGAL RIGHTS AND ABILITY TO BRING FUTURE LEGAL ACTIONS.**

IN CONSIDERATION of being permitted to participate in the basketball game(s), event(s), contest(s) (each, a "Contest") and other activities scheduled to take place at the event known as the "Jr. NBA Global Championship Tournament" scheduled to take place in [CITY, STATE] on [DATE] (collectively, the "Event"), the undersigned, on behalf of myself, my participant child or ward (if applicable) (the "Participant"), and Participant's personal representatives, heirs, assigns, and next of kin, hereby:

1. (a) agrees that prior to participating, Participant will inspect the facilities and equipment to be used, and if Participant believes anything is unsafe, Participant will immediately advise an official of such condition(s) and refuse to participate until such condition(s) is corrected; and (b) acknowledges and fully understands that Participant will be engaging in physical activities that involve the inherent risk of serious injury, including permanent disability and death which might result not only from Participant's own actions, inactions or negligence, but from the actions, inactions or negligence of NBA Properties, Inc. ("NBAP"), the National Basketball Association and its member teams, NBA Canada, Inc. (and each of their respective affiliates, administrators, designees, licensees, agents, coaches, officers, directors and employees), Canada Basketball and its agents and employees, Bus.com and its agents and employees, The Gatorade Company, Inc. and its agents and employees, Tissot and its agents and employees, Bell Canada Enterprises and its agents and employees, [PROVINCIAL SPORTS ORGANIZATION] and its agents and employees, [VENUE] and its agents and employees, other participants, operators, vendors, agencies, sponsors, advertisers, and owners and lessees of premises used in connection with the Event (collectively, the "Released Entities"), the rules of play of the Event, the condition of the premises or of any equipment used and other risks not known to Participant or not reasonably foreseeable at this time, and Participant understands and voluntarily assumes all risks and responsibilities of participating;

2. **AGREES TO AND DOES HEREBY RELEASE, WAIVE AND FOREVER DISCHARGE THE RELEASED ENTITIES FROM ALL LIABILITY AND CLAIMS FOR DAMAGES FOR DEATH, PERSONAL INJURY OR LOSS OR PROPERTY DAMAGE WHICH PARTICIPANT OR PARTICIPANT'S PERSONAL REPRESENTATIVES, HEIRS, ASSIGNS, AND NEXT OF KIN MAY HAVE OR WHICH MAY HEREAFTER ACCRUE TO PARTICIPANT OR PARTICIPANT'S PERSONAL REPRESENTATIVES, HEIRS, ASSIGNS, AND NEXT OF KIN, AS A RESULT OF PARTICIPANT'S PARTICIPATION IN OR OTHERWISE IN CONNECTION WITH THE EVENT, AND WHICH MAY BE ASSERTED AGAINST ANY OF THE RELEASED ENTITIES;**

3. **AGREES TO HOLD HARMLESS, DEFEND, AND INDEMNIFY EACH OF THE RELEASED ENTITIES FROM ANY LOSS, LIABILITY, CLAIM, DAMAGE, JUDGMENT, LEGAL FEES, OR COSTS ARISING FROM OR INCURRED DUE TO PARTICIPANT'S PARTICIPATION IN OR OTHERWISE IN CONNECTION WITH THE EVENT, WHETHER CAUSED BY THE NEGLIGENCE OF ANY RELEASED ENTITY OR OTHERWISE;**

4. agrees that Participant's acts, poses, words and performances at the Event will be in good taste and will not reflect negatively on the image, reputation or business of the Released Entities, and grants full permission to each of the Released Entities (and each of their designees, agents and licensees), with no obligation to compensate Participant, to utilize Participant's name, voice, statements, image, likeness, biographical data and/or actions in any live or recorded audio, video, film, or photographic display or other transmission, exhibition, publication or reproduction (or any derivative works thereof) made of, prior to, at, or after the Event in any medium, whether now known or hereafter created, or context, without further authorization or compensation, and represents that Participant has the right to grant such permission;

5. understands and agrees that (a) Participant's refusal to accept any prize from any Contest or other activity shall constitute a forfeiture of that prize and shall release the Released Entities from any and all obligations in connection with such prize; (b) Participant is responsible for and shall pay all state, federal, provincial or other taxes on any and all cash and/or prizes Participant wins; (c) Participant will indemnify and hold the Released Entities harmless against any liability for any such taxes and agrees that any of the Released Entities may deduct or require payment of any such tax before delivery of a prize; and (d) any travel undertaken by Participant in connection with Participant's acceptance or use of any prize shall be taken at Participant's sole risk. FURTHERMORE, PARTICIPANT FULLY ACKNOWLEDGES, APPRECIATES AND UNDERSTANDS THE RISK THAT PARTICIPANT'S PARTICIPATION IN ANY CONTEST, ACCEPTANCE OF ANY PRIZES AND/OR NBAP'S USE OF THE MATERIALS COULD AFFECT ANY HIGH SCHOOL OR INTERCOLLEGIATE ATHLETIC ELIGIBILITY THAT PARTICIPANT MAY HAVE, AND PARTICIPANT FULLY ASSUMES SUCH RISK AND RELEASES THE RELEASED ENTITIES FROM ANY LIABILITY IN CONNECTION WITH ANY SUCH FAILURE TO BE ELIGIBLE FOR HIGH SCHOOL OR INTERCOLLEGIATE ATHLETIC COMPETITION; and

6. expressly agrees that (a) this RELEASE AND WAIVER OF LIABILITY AND INDEMNITY AGREEMENT is governed by the laws of the State of New York, USA, and is intended to be as broad and inclusive as is permitted by New York law, and that if any portion hereof is held invalid, it is agreed that the balance shall nonetheless continue in full legal force and effect; and (b) for the purposes of any action or proceeding arising out of or related to this RELEASE AND WAIVER OF LIABILITY AND INDEMNITY AGREEMENT, Participant expressly submits to the exclusive jurisdiction of all federal and state courts located in the State of New York.

PARTICIPANT HAS READ AND VOLUNTARILY SIGNS THIS RELEASE AND WAIVER OF LIABILITY AND INDEMNITY AGREEMENT, understands its terms, including that Participant is hereby giving up substantial legal rights, and further agrees that no oral representations, statements or inducement contrary to anything contained herein have been made by NBAP or any of its employees or agents or any of the other Released Entities. **If not signed by a parent or legal guardian below, Participant represents that Participant is eighteen (18) years of age or older, and Participant acknowledges that NBAP and each of the Released Entities is relying on the grant of rights contained herein. If signed by a parent or legal guardian, the parent or legal guardian has explained the risk of participating in the activity and safety rules to the Participant and Participant understands the inherent risks and agrees to follow all rules of participating.** This RELEASE AND WAIVER OF LIABILITY AND INDEMNITY AGREEMENT may be executed and delivered by electronic means.

**AGREED TO AND ACCEPTED:**

<b>Name of Participant (please print):</b>	<b>Signature of Participant (or guardian if Participant is under 18):</b>	<b>Home Address:</b>	<b>Age of Participant:</b>	<b>Date:</b>
--	---	----------------------	----------------------------	--------------

--	--	--	--	--

Name of Event City (for NBAP use only): \_\_\_\_\_



## **ENTENTE DE DÉCHARGE DE RESPONSABILITÉ ET D'INDEMNISATION**

**PARTICIPANT : VEUILLEZ LIRE ATTENTIVEMENT AVANT DE SIGNER. CE DOCUMENT A DES CONSÉQUENCES LÉGALES ET CHANGERA VOS DROITS LÉGAUX ET VOTRE CAPACITÉ DE PRENDRE DES ACTIONS LÉGALES DANS LE FUTUR.**

EN CONSIDÉRANT avoir la permission de participer à un ou des match(s), un ou des événement(s), un ou des concours de basketball (le «Concours») et d'autres activités prévues dans le cadre des événements connus sous le nom de CHAMPIONNAT MONDIAL JUNIOR DE LA NBA devant avoir lieu dans différents endroits au Canada pendant la période de 28 avril 2018 au 18 juin 2018 (appelés collectivement, l'«Événement»), le soussigné, de la part de moi-même, mon enfant participant ou l'enfant sous ma tutelle (si applicable) (le «Participant»), et le représentant personnel du Participant, nommé, héritiers, proche parent, par la présente ;

1. (a) accepte qu'avant de participer, le Participant aille inspecter les lieux et l'équipement qui seront utilisés, et si le Participant considère qu'ils sont dangereux, le Participant va immédiatement aviser un officiel de ces conditions et refuser de participer tant que cette/ces condition(s) ne seront pas corrigée(s) ; et (b) reconnaît et comprend entièrement que le Participant s'engagera dans une activité physique qui implique des risques inhérents de blessures sérieuses, y compris des handicaps permanents et un décès qui pourrait être le résultat non seulement des actions, inactions ou négligence du Participant, mais aussi des actions, inactions ou négligence de la NBA Properties, Inc. («NBAP»), la National Basketball Association et ses équipes membres, NBA Canada, Inc., NBA Events ULC (et tous leurs affiliés respectifs, administrateurs, représentants, licenciés, agents, entraîneurs, officiers, directeurs et employés), Canada Basketball et tous leurs agents et employées ; Bus.com et tous leur agents et employées ; The Gatorade Company et tous leurs agents et employées ; d'autres participants, des opérateurs, marchands, agences, commanditaires, annonceurs, et propriétaires et locataires des lieux utilisés dans le cadre de l'Événement (appelés collectivement, «les Entités libérées»), les règles de jeu de l'Événement, l'état des lieux et de n'importe lequel équipement utilisé et autres risques inconnus du Participant ou imprévisible raisonnablement à ce moment, et le Participant comprend et assume volontairement tous les risques et responsabilités de participer :

2. **ACCEPTÉ ET PAR LA PRÉSENTE LIBÈRE, RENONCE ET À JAMAIS DÉCHARGE LES ENTITÉS LIBÉRÉES DE TOUTE RESPONSABILITÉ ET INDEMNISATION DE DOMMAGES POUR LA MORT, BLESSURE PERSONNELLE OU PERTE OU DOMMAGE DE LA PROPRIÉTÉ QUE LE PARTICIPANT OU LES REPRÉSENTANTS PERSONNELS DU PARTICIPANT, HÉRITIERS, NOMMÉS, PROCHE PARENT, RÉSULTAT DE LA PARTICIPATION DU PARTICIPANT DANS LE CADRE OU EN RELATION AVEC L'ÉVÉNEMENT, ET QUI POURRAIT ÊTRE RETENU CONTRE N'IMPORTE LAQUELLE DES ENTITÉS LIBÉRÉES ;**

3. **ACCEPTÉ DE TENIR INNOCENT, DÉFENDRE ET INDEMNISER CHACUNE DES ENTITÉS LIBÉRÉES DE N'IMPORTE QUELLES PERTE, RESPONSABILITÉ, REVENDICATION, DOMMAGE, JUGEMENT, FRAIS LÉGAUX OU AUTRES COÛTS SURVENUS PENDANT OU ENCOURUS PAR LA PARTICIPATION DU PARTICIPANT OU EN CONNEXION AVEC L'ÉVÉNEMENT, QUE CE SOIT EN RAISON DE LA NÉGLIGENCE DE N'IMPORTE LAQUELLE DES ENTITÉS LIBÉRÉES OU AUTREMENT ;**

4. accepte que les gestes du Participant, son attitude, ses mots et ses performances à l'Événement seront de bon goût et n'auront aucun impact négatif sur l'image, la réputation ou les affaires des Entités libérées, et octroie la permission complète à chaque Entités libérées (et tous ses représentants, agents et licenciés), avec aucune obligation d'indemniser le Participant, d'utiliser le nom du Participant, sa voix, ses déclarations, son image, la personnalité, la biographie et/ou sa participation dans un enregistrement ou une diffusion en direct audio, vidéo, sur film ou en photo et toute autre transmission, exposition, publication ou reproduction (de tout autres dérivés de celui-ci) produites pendant, avant ou après l'Événement dans n'importe quel format, connus en ce moment ou crée par la suite, ou contexte, sans nouvelle compensation ou autorisation, et représente que le Participant a le droit d'accorder une telle permission ;

6. comprend et accepte que (a) un refus du Participant d'accepter quelconque prix de tout Concours ou autre activité constitue un forfait de ce prix et décharge les Entités libérées et toutes les obligations reliées à ce prix ; (b) le Participant est responsable de payer toutes les taxes provinciales et fédérales ou toute autre taxe de tout prix en argent remporté par le Participant ; (c) le Participant va indemniser et tenir non responsable les Entités libérées de telles taxes et accepte que n'importe laquelle des Entités libérées puisse déduire ou demander un paiement d'une telle taxe avant la livraison d'un prix ; et (d) un voyage assumé par le Participant en relation avec l'utilisation par le Participant de quelconque prix sera pris aux risques et périls du Participant. PAR AILLEURS, LE PARTICIPANT COMPREND PLEINEMENT, SE REND COMPTE ET RECONNAÎT LE RISQUE QUE LA PARTICIPATION DU PARTICIPANT DANS UN CONCOURS, L'ACCEPTATION D'UN PRIX ET/OU L'UTILISATION DE LA NBAP DU MATÉRIEL PUISSE AFFECTER L'ÉLIGIBILITÉ ATHLÉTIQUE AU NIVEAU SECONDAIRE ET COLLÉGIAL QUE LE PARTICIPANT A, ET LE PARTICIPANT ASSUME COMPLÈTEMENT UN TEL RISQUE ET DÉCHARGE LES ENTITÉS LIBÉRÉES DE RESPONSABILITÉ EN CONNEXION AVEC LA PERTE D'ÉLIGIBILITÉ POUR UNE COMPÉTITION DE NIVEAU SECONDAIRE OU COLLÉGIAL ; et

7. accepte expressément que (a) cette ENTENTE DE DÉCHARGE DE RESPONSABILITÉ ET D'INDEMNISATION et régie par les lois de l'État de New York, États-Unis, et est destinée à être aussi large et inclusive que les lois de l'État de New York le permettent, et que si une partie de celle-ci est jugée invalide, il est convenu que la balance doit néanmoins continuer en pleine force légale ; et (b) aux fins de toute action ou procédure découlant ou liées à cette ENTENTE DE DÉCHARGE DE RESPONSABILITÉ ET D'INDEMNISATION, le Participant se soumet expressément à la juridiction exclusive et toutes les juridictions fédérales et de l'État de New York.

LE PARTICIPANT A LU ET SIGNE VOLONTAIREMENT CETTE ENTENTE DE DÉCHARGE DE RESPONSABILITÉ ET D'INDEMNISATION, comprend ses conditions, y compris que le Participant concède des droits légaux substantiels, et convient en outre qu'aucune déclaration, déclaration ou incitation orale contraire à ce qui est contenu ici n'ont pas été faites par NBAP ou aucun de ses employés ou agents des autres Entités libérées. **Si l'entente n'est pas signée ci-dessous par un parent ou un tuteur légal, un représentant du Participant ou si le Participant n'est pas âgé de 18 ans et plus, le Participant reconnaît que la NBAP et toutes les autres Entités libérées s'appuient sur l'octroi de droits contenus dans le présent document. S'il est signé par un parent ou un tuteur légal, le parent ou tuteur légal a expliqué les risques de participer à l'activité et les règles de sécurité au Participant et le Participant comprend les risques inhérents et accepte de suivre les règles de participation.** Cette ENTENTE DE DÉCHARGE DE RESPONSABILITÉ ET D'INDEMNISATION peut être livrée et signée par voie électronique.

**CONVENU ET ACCEPTÉ :**

Nom du participant (en caractères d'imprimerie) :	Signature du participant (ou du tuteur si le participant a moins de 18 ans) :	Adresse du domicile :	Âge du participant :	Date :

Réservé à l'usage de NBA : \_\_\_\_\_  
la séance

Titre de l'événement ou de